

الاجتماع التشاوري للمجموعة الإسلامية على هامش الاجتماع السادس والأربعين بعد المائة للاتحاد البرلماني الدولي



سيعقد الاجتماع التشاوري للمجموعة الإسلامية على هامش الاجتماع السادس والأربعين بعد المائة للاتحاد البرلماني الدولي، يوم 11 مارس 2023 من الساعة 11:30 إلى الساعة 13:00 في قاعة Grand Hall E (Classroom2) بمدينة المنامة بمملكة البحرين.

تهدى الأمانة العامة لاتحاد مجالس الدول الأعضاء بمنظمة التعاون الإسلامي أطيب تحياتها إلى جميع المجالس الأعضاء الموقرة، وبالإشارة إلى الاجتماع التشاوري للمجموعة الإسلامية الذي سيعقد على هامش الاجتماع السادس والأربعين بعد المائة للاتحاد البرلماني الدولي، تتشرف بإبلاغها بأن الاجتماع التشاوري للمجموعة سيعقد يوم 11 مارس 2023 من الساعة 11:30 إلى الساعة 13:00 في قاعة Grand Hall E (Classroom2) بمدينة المنامة بمملكة البحرين.

ترجو الأمانة العامة من المجالس الأعضاء أن ترسل - في أقرب وقت ممكن - أي بنود في جدول الأعمال ترغب في مناقشتها أو الحصول على دعم المجالس الأعضاء في الاتحاد لها خلال اجتماع الاتحاد البرلماني الدولي. و بخصوص البند الطارئ ترحو الأمانة العامة السعي إلى التوافق على مقترح واحد في الاجتماع القادم ، و ذلك سعياً إلى تأكيد وحدة الهدف ، و رغبة في تجسيد التضامن بين أعضاء الاتحاد.

الجمعية السادسة والأربعين بعد المائة للاتحاد البرلماني الدولي

المنامة /مملكة البحرين: 11-15 مارس 2320

مشروع جدول أعمال الاجتماع التشاوري للمجموعة الإسلامية

10 مارس 2023

المكان: القاعة Grand Hall E (Classroom2) بمدينة المنامة

الزمان : 11 مارس 2023 ، الساعة : 11:30 – 13:00

1. اعتماد مشروع جدول الأعمال.
2. كلمة مختصرة للأمين العام لاتحاد مجالس الدول الاعضاء بمنظمة التعاون الاسلامي بشأن الاجتماع.
3. تبني موقف موحد بشأن القضايا ذات الاهتمام المشترك للمجموعة الإسلامية في اجتماع الجمعية السادسة و الأربعين بعد المائة للاتحاد البرلماني الدولي على بنود جدول الاعمال.
4. مايستجد من أعمال.

The Consultation Meeting of the Islamic Group along the sidelines of the 146th Assembly of the IPU



The Consultation Meeting of the PUIC Group will be held on the sidelines of the 146th Assembly of the IPU, on 11 March 2023 at Grand Hall E (Classroom2)- Manama/Kingdom of Bahrain from 11.30 to 13.00 Hours.

The General Secretariat of the Parliamentary Union of the OIC Member States presents its compliments to all the august Member Parliaments and with reference to the Consultation Meeting of the PUIC Group on the sidelines of the 146th Assembly of the IPU, has the honour to inform that the said Meeting will be held at Grand Hall E (Classroom2)- Manama/Kingdom of Bahrain, on 11 March 2023 from 11.30 to 13.00 Hours.

The General Secretariat requests the august Member Parliaments to send if any agenda items they wish to discuss or get the support of the PUIC Member Parliaments during the IPU meeting.

Concerning the Emergency Item, the General Secretariat kindly requests to seek agreement on one proposal in the next meeting in order to affirm the unity of objective and keenness in materializing solidarity among PUIC Members.

146th IPU ASSEMBLY & RELATED MEETINGS

Manama / Kingdom of Bahrain: 11 - 15 March 2023

CONSULTATION MEETING OF THE PUIC GROUP

11 March 2023

DRAFT AGENDA

VENUE: Grand Hall E (Classroom2) - Manama.

TIME: 11 March 2022 from 15.00 to 16.30 hrs.

1. Adoption of the Draft Agenda.
2. Brief by the Secretary General on the meeting.
3. Adopting a unified position regarding issues of common concern for the PUIC Group on the Agenda Items of the 146th Assembly Meeting of the Inter-Parliamentary Union.
4. Any other business.